
Zápisnica 

zo zasadnutia Stavebnej komisie pri OZ Cífer  

konaného dňa 14.03.2022 

Prítomní.  Mgr. Maroš Sagan PhD. - starosta obce 
       p. Ján Gašpárek  - predseda komisie 
  P. Jaroslav Gross  - člen 
  p. Katarína Bacigalová - člen 
  p. Peter Greguš  - člen 
  p. Lukáš Hríbik  - člen 
  p. Michaela Strakošová - zapisovateľka 
Neprítomní: p. Štefan Štibrányi  - člen 
 

Program:  1.   Žiadosť o zmenu územného plánu  
  2.   Žiadosti o odkúpenie obecného pozemku 
  3.   Informácie o investičných projektoch 
  4.   Rôzne 
 

1. Starosta zosumarizoval žiadosti o zmenu územného plánu, ktoré prerokovala komisia 
na poslednom zasadnutí. Následne ich oboznámil so žiadosťou p. Andreja Habiňáka, 
ktorý má záujem o vybudovanie súkromnej materskej školy – lesnej škôlky, na 
pozemkoch   , ktoré nie sú zaradené v územnom pláne na výstavbu. Členovia komisie 
neodporučili navrhovanú lokalitu, nakoľko tam nie je vybudovaná miestna 
komunikácia v dostatočnej šírke, ale spoločne sa pokúšali nájsť iné možnosti. 
 

2. Starosta oboznámil prítomných o podaných žiadostiach p. Gašparoviča na Záhradnej 
ul. a p. Hudeca v Páci. Členovia komisie sa dohodli, že nie je vhodné predať časť 
pozemku, ktorý patrí k bytovke iba jednému z vlastníkov a preto navrhujú prenájom, 
alebo ponechanie súčasného stavu. Žiadosť p. Hudeca odporučili schváliť, nakoľko 
ide o kúsky pozemkov, ktoré sú už roky prihradené a obec v danej lokalite nemá 
žiadny zámer, zároveň ide o malé pozemky. 
 

3. - starosta informoval o prebiehajúcich investičných projektoch                                      
-  informoval o kúpe kaštieľa aj s parkom, o plánoch OZ do budúcnosti 
 

4. P. Hríbik sa informoval ako pokročili rokovania s p. Čechovičovou ohľadne 
doriešenie kolaudácie  verejného vodovodu a odovzdávky TAVOS-u. Starosta 
odpovedal, že od posledného zasadnutia komisie sa s p. Čechovičovou nepodarilo 
spojiť 

Zapísala: Strakošová 
 

     


